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Besvarelse af spørgsmål nr. S 739 fra medlem af Folketinget Peter 
Skaarup (DD) 
 
Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. S 739, som medlem af 
Folketinget Peter Skaarup (DD) har stillet til justitsministeren den 26. 
februar 2025. 
 
 
 
Peter Hummelgaard    

/  
Maria Carlsson 
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Spørgsmål nr. S 739 fra medlem af Folketinget Peter Skaarup (DD):  
 

”Hvad mener ministeren om, at længere tids ballade i et alment 
boligområde, Nørrevænget i Nakskov, er kulmineret ved, at et 
vagtselskab har valgt at trække sig fra området, fordi det ikke 
har kapacitet til at håndtere uroen, og at hele 
afdelingsbestyrelsen i det almene boligselskab har trukket sig af 
frygt for de unge mennesker, der skaber uro og utryghed?” 

 
Svar: 
 
Det gør naturligvis stort indtryk på mig at læse den artikel, der ligger til 
grund for spørgsmålet. Jeg har ikke nærmere kendskab til det konkrete 
forløb, men helt generelt kan jeg sige, at det er fuldstændig uacceptabelt, når 
grupper af unge dominerer gadebilledet og skaber utryghed i lokalområdet. 
Alle skal kunne færdes trygt og frit i deres nabolag uden frygt for at blive 
udsat for chikane og vold.  
 
Regeringen har et stort og vedvarende fokus på at sikre danskernes tryghed. 
Selv om der er taget en række skridt i retning mod et mere trygt samfund, er 
vi endnu ikke i mål. Som det også fremgår af regeringsgrundlaget ”Ansvar 
for Danmark”, vil regeringen sætte ind over for utryghedsskabende adfærd, 
så det bliver mere trygt for alle at færdes i f.eks. boligområder.  
 
Regeringen vil derfor inden længe komme med yderligere initiativer, der 
har til formål at styrke trygheden i det offentlige rum, herunder i 
boligområder. 
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